
RADĄ  GMfNY 
CEWCE Protokół  Nr XXXII/2021 

z sesji Rady Gminy Cewice 
w dniu 20 grudnia 2021 r. 

Obecni na sesii:  

— Radni wg listy obecności, 

— Wójt Gminy, 

— Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy, 

— Skarbnik Gminy, 

— Sołtysi wg listy obecności, 

— Zaproszeni goście, 

— Radca prawny, 

— Protokolant. 

• 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  
wszystkich zebranych i otworzył  XXXII sesję  Rady Gminy Cewice. Następnie 
stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 15 radnych. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji w dniu 22.11.202 1 r. 

•	 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 
na rok 2021, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 
wydatków niewygasaj ących w roku budżetowym 2021, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Cewice na lata 2022-2034, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na rok 2022, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cewice 
oraz planów pracy komisji stałych Rady na rok 2022, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) przedstawienie planów pracy przez Przewodniczących komisji stałych 

Rady oraz przez Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za lasy 
ochronne położone w granicach Gminy Cewice będące w zarządzie 
Nadleśnictwa Strzebielino, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/164/04 Rady Gminy 
Cewice z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie utworzenia instytucji kultury 
pod nazwą  „Gminna Biblioteka Publiczna w Cewicach" i nadania statutu tej 
instytucji, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/189/2020 Rady Gminy 
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Cewice z dnia 08 października 2020 r. w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 

c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 

tej opłaty, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

13 .Podjęcie uchwały w sprawie zasad i warunków używania herbu i pieczęci 
Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

14.Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli pn.: 
„Kontrola w zakresie gospodarowania mieniem komunalnym i realizacja 
zadań  z zakresu gospodarki przestrzennej w Gminie Cewice za rok 2020." 

15.Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
16.Przedstawienie sprawozdań  z działalności Komisji stałych Rady Gminy 

Cewice. 
17.Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

18.Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
19.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
20.Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
21.Zamknięcie obrad sesji. 
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Za przyjęciem porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy Cewice, radni głosowali 
w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XXXI sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  on przesłany 
wszystkim radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony 
został  do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy w Cewicach, w celu zapoznania 
się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2021. 

Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2021 

na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniej szego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
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uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 

Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 

pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Przewodniczący Rady — W. Keller miał  pytania w kwestii planowanego 

pozyskania środków (10.000,00 zł) w ramach programu Aktywne Sołectwo 

Pomorskie 2021 na dofinansowanie placu zabaw w Siemirowicach. 

Pan Wójt wyjaśnił, że koszty te poniesie Gmina, ponieważ  niemożliwe okazało 

się  wykonanie tegoż  zadania do dnia 29.10.2021 r. (termin rozliczenia dotacji 
zgodnie z umową  z Urzędem Marszałkowskim Województwa Pomorskiego). 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 5 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków niewygasających 
w roku budżetowym 2021. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice. Na wstępie zgłosił  
autopoprawkę  do projektu uchwały: w załączniku nr 1 należy dodać  pozycję  
9 o treści — opracowanie dokumentacji budowy budynku administracyjnego oraz 
pomieszczeń  gospodarczo-garażowych na kwotę  39.852,00 zł, z terminem 
realizacji do 28.02.2022 r. Następnie omówił  w skrócie przyczyny nie wykonania 
poszczególnych zadań  ujętych w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 
2021, które nie wygasają  z upływem 2021 r. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że kwestie niewykonania poszczególnych 
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zadań  dotyczą  przede wszystkim projektów różnego rodzaju, a nie realizacji 
inwestycji. To świadczy o dobrej pracy urzędników. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  autopoprawkę  
przez Wójta Gminy Cewice: 
za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 
2022-2034. 

Wójt omówił  zagadnienia związane z uchwalaniem Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2022-2034 i kwotą  zadłużenia Gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że wszystkie 
Komisje stałe Rady Gminy Cewice w wymaganym terminie wydały pozytywne 
opinie odnośnie projektu WPF na lata 2022-2034 i projektu budżetu na 2022 r. 
W dalszej części odczytał  Uchwałę  nr 279/g2 14/F/III/21 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 03 grudnia 2021 r., 

w sprawie opinii o projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Cewice na lata 2022-2034, która stanowi załącznik nr 4 do niniej szego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
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i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 

pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 7 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na rok 2022. 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały. Podkreślił, 
że dochody bieżące i wydatki bieżące muszą  się  równoważyć. Porównał  uchwałę  
budżetową  na 2022 r. do budżetu z 2021 r. Omówił  deficyt, dofinansowania 
zewnętrzne oraz realizację  koniecznych inwestycji. Zgłosił  autopoprawkę  w 3: 
punktowi 2 należy nadać  brzmienie: „Z niewykorzystanych środków pieniężnych 
na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczenia dochodów 
i wydatków nimi sfinansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 
wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w wysokości 
1.800.000,00 zł." 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice odczytał  Uchwałę  
nr 280/g2 14/P/III/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Gdańsku z dnia 03 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 
budżetowej Rady Gminy Cewice na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania 
deficytu budżetu, która stanowi załącznik nr 5 do niniej szego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
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uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Radna Marzena Reclaf poinformowała, że wszystkie Komisje Rady wydały 
pozytywne opinie odnośnie projektu budżetu na 2022 r. i było to uwarunkowane 
tym, iż  nie ma zastrzeżeń  do tegoż  budżetu. Podkreśliła, że jest on bardzo ambitny 
i optymistyczny. Zaznaczyła, że w budżecie są  22 zadania inwestycyjne 
planowane do realizacji w 2022 r. oraz zadania ujęte w WPF. Zaplanowano wiele 
zadań  związanych z rozbudową  infrastruktury wodno-kanalizacyjnej i są  to 
potrzeby pierwszego rzędu, które należy realizować. Zadania te są  bardzo 
kosztowne, w związku z tym Pani M. Reclaf bardzo cieszy się  z faktu, iż  udało 
się  pozyskać  tak duże dofinansowanie. Następnie zwróciła uwagę  na kolejne 
istotne zadania zawarte w budżecie na 2022 r. Mianowicie na zadania związane 
z budową  dróg i świetlicy wiejskiej. Podkreśliła, że została zachowana zasada 
równowagi dochodów bieżących w porównaniu do wydatków bieżących, 
ponieważ  wydatki są  coraz większe, szczególnie w sytuacji, gdy wzrastają  
wynagrodzenia minimalne. Zaznaczyła również, że powinny w tej sytuacji 
wzrosnąć  wynagrodzenia pozostałych pracowników. Radni w kwestii podwyżek 
dla pracowników Urzędu Gminy, a także dla pracowników jednostek 
organizacyjnych składali wnioski do Wójta Gminy. Następnie Pani Reclaf 
podziękowała, za przygotowanie tak dobrego budżetu i wyraziła nadzieję, że uda 
się  go zrealizować. 

Przewodniczący Rady poinformował, że praca nad budżetem na 2022 r. była 
bardzo intensywna. Jest to bardzo dobry i ambitny budżet. Zaznaczył, 
że większość  zadań  z poprzedniego roku udało się  zrealizować  i ma nadzieję, 
że zadania zaplanowane na 2022 r. również  zostaną  zrealizowane. Zwrócił  uwagę, 
iż  zaplanowano ponad 17 ml zł  na wydatki majątkowe. Podziękował  Wójtowi 
za ten ambitny plan i za współpracę. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 8 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cewice oraz planów pracy 
komisji stałych Rady na rok 2022. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że plany pracy są  radnym 

doskonale znane i nie będą  one odczytywane. Będą  one zamieszczone również  
w BłP Urzędu Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.9 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za lasy ochronne położone 
w granicach Gminy Cewice będące w zarządzie Nadleśnictwa Strzebielino. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, 
na podstawie uzasadnienia do niniej szej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. Zaznaczył, że tego rodzaju uchwały podejmuje się  raz na 
10 lat, w okresie kiedy tworzony jest plan urządzenia lasu dla danego 
nadleśnictwa. Ponadto podjęcie tejże uchwały nie ma żadnych skutków 
finansowych dla Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniej szego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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za-15, 

przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XXII/164/04 Rady Gminy Cewice z dnia 
29 grudnia 2004 roku w sprawie utworzenia instytucji kultury pod nazwą  
„Gminna Biblioteka Publiczna w Cewicach" i nadania statutu tej instytucji. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J. Bańka - Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-15, 

przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr XX/1 89/2020 Rady Gminy Cewice z dnia 
08 października 2020 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 
pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad. 12 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 12 porządku obrad: podjęcie uchwaly 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie do niniejszej uchwały na podstawie 

uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniej szego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. Następnie 
dodała, że podwyżka opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
podyktowana jest wzrostem opłat za przyjmowanie odpadów w Zakładzie 
Zagospodarowania Odpadów w Czarnówku. Pani Reclaf chciałaby znać  
przyczyny, aż  tak drastycznego wzrostu tych opłat. 

Pani Wójt wyjaśnił, że Pani Prezes Zakładu Zagospodarowania Odpadów „Czysta 
Błękitna Kraina" Sp. Z o.o. w Czarnówku, wzrost wysokości opłat 
za zagospodarowanie odpadów oddawanych z terenu Gminy Cewice uzasadniła 
wysokimi kosztami recyklingu. Dodał, że nałożono na Gminę  karę  w związku 
z nieosiągnięciem określonego poziomu recyklingu. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad. 13 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 13 porządku obrad: podjęcie uchwały 
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w sprawie zasad i warunków używania herbu i pieczęci Gminy Cewice. 

Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-15, 

przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 14 

Pani Maria Bachan odczytała wnioski Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Cewice zawarte w protokole z przeprowadzonej kontroli pn.: 
„Kontrola w zakresie gospodarowania mieniem komunalnym i realizacja zadań  
z zakresu gospodarki przestrzennej w Gminie Cewice za rok 2020." 

Przewodniczący Rady - Pan W. Keller podziękował  Zespołowi Kontrolnemu 
Komisji Rewizyjnej za wnikliwą  kontrolę  i poprosił  Wójta Gminy o skuteczną  
realizację  wypracowanych wniosków. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania protokołu wraz z wypracowanymi wnioskami: 
za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr i ł  do niniejszego protokołu. 

Ad. 15 

Wójt Gminy Cewice na wstępie poinformował, że uchwały z ostatniej sesji 
zostały przekazane do organów nadzoru, które wniosły uwagi do 2 uchwał, a które 
zostały dzisiaj skorygowane. Następnie przedstawił  blok informacyjny 
na poniższe tematy: 
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• wyróżnienie przez Starostę  Lęborskiego oraz przez Wojewodę  
poszczególnych Sołtysów z terenu Gminy Cewice, 

• odśnieżanie na terenie Gminy Cewice (zamontowane zostaną  odbiorniki 

GPS w samochodach, które będą  odśnieżały), 

• pożary tekstyliów w Kamieńcu i problemy z tym związane. 

Ad. 16 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju w roku 2021 

przedstawiła Pani Marzena Reclaf (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2021 roku 
przedstawił  Pan Grzegorz Partyka (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska w 2021 roku przedstawił  Pan Daniel 
Wasielewski (załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2021 roku przedstawiła Pani 
Maria Bachan (załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

Pani Anna Kubica przedstawiła sprawozdanie z działalności w 2021 roku Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu (załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu). 

Wszyscy przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady złożyli 
S podziękowania członkom komisji za sumienną  pracę. 

Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim Komisjom za solidna pracę  
wroku 2021. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał  niw opinie 
wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 
• pismo nr OSD.0012.3.16.2021 z dnia 23.11.2021 r. - opinie Komisji 

Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice (załącznik nr 17 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OSD.0012. 1.10.2021 z dnia 23.11.2021 r. - opinia Komisji Budżetu 
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i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 

W dalszej części Przewodniczący Rady przedstawił  odpowiedź  z Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Gdańsku w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 212 
w Cewicach (załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). Następnie przedstawił  
informacje o otrzymanych życzeniach Świątecznych i Noworocznych od Starosty 
Lęborskiego, Burmistrza Miasta Lęborka oraz Wojewody Pomorskiego. 

Ad. 18 

Radny Z. Tryba miał  pytania odnośne finansowania nadajników GPS 
w samochodach odśnieżających na terenie Gminy Cewice. 

Pan Wójt wyjaśnił, że nadajniki GPS wypożyczy Gmina Cewice i że nie jest to aż  
tak duży koszt na 2 miesiące (ok. 700,00 — 800,00 zł). 

Radna M. Szyca poprosiła Wójta Gminy o interwencje w Nadleśnictwie Cewice, 
aby nie były wystawiane mandaty za korzystanie z dróg leśnych, podczas gdy 
droga wojewódzka nr 212 jest zablokowana w związku z pożarem w Kamieńcu. 

Pan Wójt zwróci się  do Nadleśnictwa, aby traktować  przejazd drogami leśnymi 
ulgowo, gdyż  jest to sytuacja nadzwyczajna. 

Pani M. Reclaf zapytała, się  czy podjęto jakieś  środki zaradcze, aby nie dopuścić  
do kolejnego pożaru. 

Pan Wójt w tej sprawie interweniował  u Wojewody Pomorskiego i w WIOŚ. 
Sprawą  zajęła się  także Prokuratura w Słupsku. Wójt Gminy wyczerpał  już  
wszystkie możliwości prawne w tej kwestii. W Dzienniku Bałtyckim 
szczegółowo opisano jakie były podejmowane działa od dwóch lat przez Gminę  
Cewice. Wójt na bieżąco będzie informował  mieszkańców o tej sprawie. 

Pan Wiesław Keller wyraził  swoje niezadowolenie związane z pożarami 

w Kamieńcu. Zachęcił  do obejrzenia sesji Rady Gminy Cewice, kiedy 
pełnomocnik firmy z Kamieńca opowiadał  o funkcjonowaniu tejże firmy. 
Podkreślił, że za zabezpieczenie ternu, na którym wybuchł  pożar odpowiedzialny 

jest właściciel składowiska tekstyliów, a nie Wójt Gminy. Wójt w odpowiednim 
czasie i zgodnie z prawem wydawał  stosowne decyzje. 
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PRZFWOD ZĄC( RADY 

Wiesi 

Pan Wójt ma duże wątpliwości co do wskazanej celowości działania firmy 

w Kamieńcu tj. produkcji brykietu z tekstyliów. 

Ad. 19 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 20 

Sołtysi nie zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wiesław Keller złożył  świąteczne 
i noworoczne życzenia dla mieszkańców Gminy Cewice, pracowników Urzędu 
Gminy w Cewicach i zebranych na dzisiejszej sesji. 

Następnie Wójt Gminy wyraził  zadowolenie z pracy z radnymi, sołtysami 
i urzędnikami. Za co serdecznie wszystkim podziękował  i złożył  życzenia 
świąteczne i na nowy 2022 rok. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXII sesji Przewodniczący Rady 
Pan Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 
ogodz. 15". 

Protokół  sporządziła: 
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